
Mestské zastupiteľstvo vo Fiľakove 

 

Z á p i s n i c a  

napísaná na  zasadnutí mestského zastupiteľstva  vo Fiľakove konanom dňa 

23. marca 2017 

 

Počet poslancov: 15 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

Neprítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Ďalší prítomní: 

Mgr. Attila Agócs, PhD. – primátor mesta 

PhDr. Andrea Mágyelová – prednostka MsÚ 

Ing. Ladislav Estefán – hlavný kontrolór mesta 

 

Ing. Zoltán Varga – vedúci odd. E a MM 

Ing. Ivan Vanko – vedúci odd. výstavby, ŽP a SR 

JUDr. Norbert Gecso – vedúci  odd. vnútornej správy 

PhDr. Peter Fehér – vedúci odd. školstva kultúry a športu 

Bc. Pavel Baláž – náčelník MsP 

Bc. Erika Szabová – vedúca referátu  ekonomiky 

Ing. arch. Erika Anderková – vedúca  referátu  SR 

Ing. Agáta Balážová – vedúca KC 

 

Ing. Vince Erdős – riaditeľ VPS  

 

R o k o v a n i e : 

                  

     Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 ods. 

1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor konštatoval, 

že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. Program 

rokovania bol schválený nasledovne: 

1) Otvorenie 

2) Voľba návrhovej komisie 

3) Interpelácie poslancov 

4) Zvýšenie kapacity objektu Materskej školy - Óvoda, Štúrova 1, 

Fiľakovo, prostredníctvom prístavby, prestavby a rekonštrukcie  

5) Schválenie spôsobu financovania nákupu služobných motorových 

vozidiel 

6) Rozpočtové  opatrenie č. 1, 2 a 3 

7) Majetkovoprávne záležitosti 

8) Aktuálne záležitosti mesta 

9) Schválenie návrhu uznesení 

10) Záver 

      

 

Primátor mesta  dal hlasovať o schválení  programu rokovania mestského zastupiteľstva: 

Prítomní: 9, Á: 9, N:0, Zdr.  sa: 0 

Hlasovanie: 

ÁNO:  Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír, Eibner Róbert, Ing. Fehér 



Ladislav, Ing. László Kerekes, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea,   

NIE : 0 

Zdržal sa: 0 
Poslanci hlasovaním schválili program rokovania  mestského zastupiteľstva. 

 

 

Pán primátor  za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania určil nasledovných poslancov 

MZ: 

 

 

Vladimír Cirbus  a 

PaedDr. Tímea Tankina Tóth. 

 

 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí nasledovní poslanci  MZ a neposlanci : Ing. Varga – 

predseda,  členovia – Ing. Kerekes, Ing. Fehér, Ing. Belko, p. Tankina. 

Poslanci hlasovaním  členov návrhovej komisie schválili nasledovne: 

Prítomní: 9, Á: 9, N:0, Zdr.  sa: 0 

Hlasovanie: 

ÁNO:  Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír, Eibner Róbert, Ing. Fehér 

Ladislav, Ing. László Kerekes, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea,   

NIE : 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 3) Interpelácie poslancov 

 

Poslanci MZ nemali na dnešnom zasadnutí  žiadne  návrhy ani pripomienky. 

 

 

K bodu č. 4) Zvýšenie kapacity objektu Materskej školy - Óvoda, Štúrova 1, Fiľakovo,  

                     prostredníctvom prístavby, prestavby a rekonštrukcie 
 

                 Materiál do MZ predložila vedúca referátu SR, Ing.arch. Erika Andeková. Informovala    

poslancov  o podanom projekte cez IROP na rekonštrukciu areálu MŠ a vybavenie  jednej triedy. 

Povinnou prílohou projektu je uznesenie o financovaní. 

         p. primátor -  pôvodne  sme plánovali, že na MŠ Štúrovej sa zapojíme do projektu na  energetickú 

úsporu. Nakoniec sme však rozhodli takto. V prípade ak budeme úspešný, tak by sme 1/3 

investície  vyfinancovali z úveru. 

Ing.Arch. Anderková oboznámila poslancov s priebehom  rekonštrukcie. 

p. primátor -  úspory na energiách   po rekonštrukcii  nám  pravdepodobne  pokryjú splátku úveru. 

Ing. Belko – čo  zahŕňajú   neoprávnené náklady? 

p. primátor -  ide  o rozdiel medzi tým čo môžeme žiadať a komplexnou rekonštrukciou. 

 

 

K bodu č. 5)  Schválenie spôsobu financovania nákupu služobných motorových vozidiel 

 

Materiál do MZ predložila prednostka  MsÚ, PhDr. Andrea Mágyelová. Oboznámila 

poslancov o zmene  spôsobu financovania  nákupu motorových  vozidiel, ktorý bol schválený 

na  decembrovom zasadnutí MZ. Po  zmene legislatívy sú leasingové zmluvy premenované n  



zmluvy o autokredite a keďže sa jedná o určitú formu úveru je potrebný súhlas MZ. 

Hlavný  kontrolór predložil MZ dodržanie podmienok o prijatí návratných zdrojov 

financovania. Dokument tvorí prílohu zápisnice   dnešného rokovania MZ. 

p. primátor – čo sa týka úverového zaťaženia mesta sme na tom dobre a tiež sa nám podarilo 

vysúťažiť na autá veľmi výhodné ceny. 

 

 

K bodu č. 6) Rozpočtové  opatrenie č. 1, 2 a 3 

 

 Písomne spracované rozpočtové opatrenia do MZ predložila. Bc. Erika Szabová, vedúca 

referátu ekonomiky. Tvoria súčasť zápisnice z dnešného rokovania. Poslanci k nim nemali 

žiadne pripomienky. 

 

 

K bodu č. 7) Majetkovoprávne záležitosti 

 

 

 Materiál do  MZ predložil vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta, Ing. Zoltán 

Varga. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania. 

1. Postúpenie práv a povinností 

Jedná sa o uzatvorenie zmluvy o postúpení práv a prevode povinností z firmy Ardis a.s. Žiar 

nad Hronom, ktorá plánovala vo Fiľakove postaviť obchodnú galériu, na firmu Slovak Retail 

Delta, k. s. Košice. 

p. primátor -  stretli sme  sa  s obidvoma predstaviteľmi. Plánujú výstavbu dokončiť ešte tento 

rok a otvoriť na Vianoce 2017. 

Prítomní: 9, Á: 8, N:0, Zdr.  sa: 1 

Hlasovanie: 

ÁNO:  Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír,  Ing. Fehér Ladislav, Ing. László 

Kerekes, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea,   

NIE : 0 

Zdržal sa: Eibner Róbert 

Poslanci  hlasovaním schválili uzatvorenie zmluvy o postúpení práv a prevode povinností. 

 

2. Zriadenie vecného bremena 

Ide o pozemok cez ktorý by prebiehalo zásobovanie obchodnej galérie. 

Prítomní: 9, Á: 8, N:0, Zdr.  sa: 1 

Hlasovanie: 

ÁNO:  Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír,  Ing. Fehér Ladislav, Ing. László 

Kerekes, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea,   

NIE : 0 

Zdržal sa: Eibner Róbert 

Poslanci hlasovaním schválili zriadenie vecného bremena. 

  

K bodu č. 8) Aktuálne záležitosti  mesta  

 

Pán primátor poskytol poslancom informáciu o doručení listu z Ministerstva pôdohospodárstva 

a rozvoja vidieka SR. Po kontrole verejného obstarávania realizovaného v roku 2010 nám 

nariadili vrátiť 10 % z poskytnutej dotácie. V liste bolo pri zisteniach uvedené slovné spojenie 

„mohlo mať vplyv...“. Nie  sme jediné mesto na Slovensku a riešilo sa to už aj na zasadnutiach 

ZMOS- u. Neviem či budeme vedieť niečo proti tomu podniknúť, ale budeme sa aspoň snažiť 



znížiť sumu, ktorú musíme vrátiť. 

Ing. Belko - treba to dať skontrolovať aj na ÚVO. 

p. primátor -  už to kontrolovali. Jedná sa tam o sumu okolo 130 tis. €. Je to pre mesto veľký 

úder aj keď je naša finančná situácia dobrá. 

 

 

K bodu č. 9) Schválenie  návrhu uznesení  

 

Predseda návrhovej komisie Ing. Zoltán Varga prečítal návrh uznesenia z dnešného 

zasadnutia MZ. Poslanci za návrh hlasovali nasledovne: 

Prítomní: 9, Á: 8, N:0, Zdr.  sa: 1 

Hlasovanie: 

ÁNO:  Anderko Zoltán, Ing. Róbert Belko, Cirbus Vladimír,  Ing. Fehér Ladislav, Ing. László 

Kerekes, Szakó Ladislav, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea,   

NIE : 0 

Zdržal sa: Eibner Róbert 

Návrhy uznesení sa hlasovaním stali uznesením 

 

 

K bodu č. 6)  Záver 

 

Na záver primátor mesta poďakoval poslancom MZ a prítomným za účasť a zasadnutie 

mestského zastupiteľstva po vyčerpaní všetkých bodov rokovania ukončil. 

 

 

 

 

 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 

PhDr. Andrea  Mágyelová                                                           Mgr. Attila Agócs, PhD. 

 

 

 

 

I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 

Vladimír Cirbus                                                                           PaedDr. Tímea Tankina Tóth    

  

 

 

Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 

 

 

 

 


